

南美精華遊

Best of South America

暢遊：祕魯、阿根廷、巴西
Visiting: Peru, Argentina, Brazil

聖谷
Sacred Valley

獨家安排 UNIQUE FEATURES

- ★ 利瑪：參觀巴洛克風格的聖方濟各聖殿與修院和其著名的地下墓穴
- ★ 聖谷：在山谷美景中過夜
- ★ 馬丘比丘：搭乘火車走在安地斯山脈上，前往馬丘比丘
- ★ 伊瓜蘇：探索生氣勃勃，如風景畫般的伊瓜蘇大瀑布
- ★ 布宜諾斯艾利斯：探訪兼具歐式風格和南美熱情，有著“南美巴黎”美譽的都市
- ★ 里約熱內盧：拜訪聳立在山頂上的耶穌基督石像，另搭纜車登上糖麵包山，遠眺瓜納巴拉灣
- ★ Lima: Visit the San Francisco Monastery and its eerie catacombs
- ★ Sacred Valley: Overnight in this magical mountain realm
- ★ Machu Picchu: Train ride through the Andes Mountains to Machu Picchu
- ★ Iguassu: Discover the picturesque Iguassu Falls surrounded by trails and tropical wildlife
- ★ Buenos Aires: Experience both European and South American culture in Buenos Aires, "The Paris of South America."
- ★ Rio de Janeiro: Visit the iconic mountaintop statue of "Christ the Redeemer" and rise above Guanabara Bay by cable car to "Sugar Loaf Mountain"

奧揚泰坦博鎮
Ollantaytambo town



1 原居地 利瑪，祕魯 Home City Lima, Peru

是日搭客機飛往祕魯首都利瑪，抵達後前往酒店休息。

住宿：Casa Andina Select Miraflores Hotel或同級

Upon arrival in Lima, capital city of Peru, transfer directly to the hotel for leisure or rest.

2 利瑪 Lima

今天您將享受一整天利瑪市區觀光；行程包括參觀被稱為“國王城”的殖民區和其現代部分，舊殖民區包括廣場上的大教堂、精湛的托雷塔格萊宮、外交部和聖方濟各聖殿與修院及地下墓穴，在利瑪，驅車穿過米拉弗洛雷斯和聖伊西德羅高檔的住宅區，利瑪是很多近現代中國移民居住的地方，今日你會在遊覽期間享受祕魯一中國式午餐，之後，您將有機會參觀“愛之園”看到雕像“親吻”，以及欣賞太平洋的美景，爾後，參觀巴蘭科的波希米亞鎮及當地的手工藝品市場。 (早/午餐)

住宿：Casa Andina Select Miraflores Hotel或同級

Today you will enjoy a full day Lima city tour. The tour will take you to visit the colonial and modern sections of this so-called "City of Kings". Colonial sites include the lovely Plaza de Armas with its cathedral and palace, the exquisite Torre Tagle Palace, modern day seat of the Ministry of Foreign Affairs, and The San Francisco Monastery and Catacombs. In modern Lima, drive through the exclusive residential areas of Miraflores and San Isidro. As Lima has a history of being home to Chinese immigrants over the years, today you will enjoy a Peruvian-Chinese lunch during the tour. We will then pay a visit to the "Park of Love" to see the statue "El Beso" as well as to appreciate the views of the Pacific Ocean. Then, it's on to visit the bohemian neighborhood of Barranco. There will also be some time to visit a local handicrafts market before returning to the hotel. (B/L)



聖方濟各聖殿與修院
The San Francisco Monastery

3 利瑪✕庫斯科~聖谷 Lima✕Cusco~Sacred Valley

早餐後乘內陸機前往古印加帝國的首都，庫斯科；抵達後，轉乘到聖谷，今天的第一站是阿瓦納坎查，這裡是一座羊駝農場和紡織品博物館，於此學習當地傳統工藝，爾後前往印加村落-比錫參觀，並參觀當地手工藝像是美麗的羊駝毛紡織品，樂器，繪畫，雕刻，項鍊和古印加件複製品，午餐後驅車前往奧揚泰坦博，這城鎮是印加城市規劃下的傳統社區，現今許多居民仍居於此，是為印加帝國最顯著的要塞群之一。
(早/午/晚餐)

酒店: Sonesta Hotel Posadas del Inca Yucay 或同級

Today we head to the airport for the brief flight to Cusco, nestled high in the Andes Mountains. On arrival, transfer to the Sacred Valley. Our first stop will be at Awana Kanca, a South American camelids farm and textile production center where local families demonstrate the traditional process of weaving and making garments. Next, we visit the market in the town of Pisac to wander stalls displaying handicraft products made by the area's residents. You will find beautiful alpaca textiles, musical instruments, paintings, carvings, necklaces and replicas of ancient Incan pieces. After lunch, we continue to Ollantaytambo. The town of Ollantaytambo is a typical example of Incan urban planning and the present-day residents still live in accordance with their old traditions. This town exhibits one of the most remarkable fortress complexes of the Inca Empire.
(B/L/D)



祕魯手工藝市場
Peruvian Handicraft

4 聖谷~馬丘比丘~庫斯科 Sacred Valley~Machu Picchu~Cusco

今天上午，從奧良塔火車站，搭乘火車到達溫泉鎮，這個鎮也被稱為“馬丘比丘村”，是前進祕魯最重要的考古遺址-馬丘比丘前的最後一站，火車之旅大約兩小時；到達溫泉鎮後，轉搭巴士至馬丘比丘，這座遺跡被視為世界史上工程和建築的傑作；馬丘比丘，是一座失落的印加古城，享有“世界新七大奇蹟之一”的美譽，聯合國教科文組織世界遺產，下午返回奧良塔，接著送回庫斯科酒店。
(早/午餐)

酒店: Hotel Jose Antonio Cusco 或同級

This morning from Ollanta Train Station we take a train ride through the mountains to Aguas Calientes. This town is also known as “Machu Picchu Pueblo” and is the last stop before the entrance to the most important archaeological site in Peru, Machu Picchu. Our train journey is approximately two hours. Upon reaching Aguas Calientes station, we board a shuttle bus for a short trip up to Machu Picchu, the masterpiece of engineering and architecture that is believed to have been the sanctuary and retreat for the Inca Emperor Pachacutec. Machu Picchu, or “Old Mountain”, is considered a UNESCO World Heritage Site and is one of the New Seven Wonders of the World. We will have a guided tour of the site. In the afternoon, return by train to Ollanta and transfer to the hotel in Cusco.
(B/L)



- A. 利瑪 Lima
- B. 庫斯科 Cusco
- C. 聖谷 Sacred Valley
- D. 馬丘比丘 Machu Picchu
- E. 布宜諾斯艾利斯 Buenos Aires
- F. 伊瓜蘇 Iguassu
- G. 里約熱內盧 Rio de Janeiro

5 庫斯科✕利瑪 Cusco✕Lima

早餐後開始悠閒的市內觀光，參觀庫斯科大教堂、阿馬斯廣場及太陽神殿；在街道及小院中感受濃厚的藝術氣氛，爾後參觀薩克塞華曼堡壘，這個堡壘是印加軍事建築其中一個代表，其如何建成依舊是謎，很多石頭中間連一張紙都難以插入，這種精確度，使遺址的局部在庫斯科毀滅性地震中得以幸存；接著前往Qenko，其為印加人用來祭祀及舉行慶典的地方，此外還會遊覽其他考古遺址，包括普卡普卡拉軍事瞭望點及肯高和韋邦麥基聖殿，參觀完，搭乘飛機返回利瑪。
(早/午餐)

住宿: Wyndham Costa del Sol Lima Airport或同級

This morning we set out for a guided tour of the ancient capital of the Inca Empire—Cusco, the oldest continuously inhabited city in the Western Hemisphere. The tour visits important landmarks such as Cusco's Cathedral, Plaza de Armas and Koricancha, "The Temple of the Sun". Take in a delightful combination of Inca and colonial architecture. We will also visit Sacsayhuaman Fortress. The fortress is an imposing example of Inca military architecture. It was built using colossal limestone blocks arranged in a variety of interlocking shapes. Continue to Qenko, an archaeological complex of mainly religious use where it is believed agricultural rituals were performed. Finally, we make a stop at Puka Pucara or, "Red Fortress", an architectural complex of alleged military use with multiple spaces, plazas, baths, aqueducts, walls and towers. Following our sightseeing, we will head to the airport for the flight back to Lima.
(B/L)

阿馬斯廣場
Plaza de Armas





薩克賽華曼堡壘
Sacsayhuaman



博卡
Boca

6 天南美精彩遊 (LPAB6)

參加6天的團友，我們會安排在指定的時間送您到機場，搭乘返航班機，祝您旅途愉快！ (早餐)

For 6-day tour members, we will arrange a transfer to the airport for you at a designated time. We wish you a pleasant flight. (B)

6 利瑪✕布宜諾斯艾利斯，阿根廷 Lima✕Buenos Aires, Argentina

今天上午，前往利瑪機場，飛往阿根廷的首都：布宜諾斯艾利斯；抵達後，出發去享受這個又稱為“南美巴黎”的著名城市，您將體驗布宜諾斯艾利斯的美麗和神奇，今天，明天，你將參觀城市看到所有的熱門景點，包括“9大街德胡里奧”，“科隆劇院”和“五月廣場”，大都會大教堂和“香格里拉玫瑰宮”，我們也將參觀在傳統的聖德摩附近的探戈街，然後穿過萊薩馬公園地區，隨後，我們前往博卡，參觀這個豐富多彩的社區，博卡是從前意大利移民到阿根廷後的根據地，現今，博卡已是許多重要的藝術家的家，結束旅程後，途經巴勒莫和雷科萊塔의著名地區。 (早/晚餐)

酒店: Hotel Pestana 或同級

Head over to the Lima Airport this morning for the flight to Buenos Aires, Argentina. Upon arrival in the Argentine capital, set out to enjoy a tour of this city known to some as “The Paris of South America”. You will experience the beauty and magic of Buenos Aires. Today and tomorrow, you will tour the city to see all the popular sights including “Avenida 9 de Julio”, “Teatro Colón” and “Plaza de Mayo”, The Metropolitan Cathedral and “La Casa Rosada”. We will also tour the streets of tango in the traditional San Telmo neighborhood and pass through the Lezama Park area. Then, we head to La Boca where we will stop to visit this colorful neighborhood, which was the initial settling place of the Italian immigrants that arrived to the city. Today, La Boca is the home of important artists. We finish the tour passing through the well-known districts of Palermo and Recoleta. (B/D)



香格里拉玫瑰宮
La Casa Rosada

7 布宜諾斯艾利斯 Buenos Aires

今天上午，繼續我們的布宜諾斯艾利斯城市觀光，探索這城市最迷人的景點，開啟新的一天，下午，您將有充裕的時間自行活動或購買一些紀念品；傍晚的行程由你自由安排，或加入的自費活動—阿根廷探戈晚餐秀！ (早/午餐)

住宿: Hotel Pestana 或同級

This morning we will begin the day by continuing our Buenos Aires city tour, picking up where yesterday's tour left off to cover all the city's greatest attractions. This afternoon, there will be some free time for your own explorations or for souvenir shopping. Tonight, there is a fantastic opportunity to join an optional tour to attend a tango dinner show here in the city that gave birth to the tango! (B/L)



阿根廷探戈
Tango Show

8 布宜諾斯艾利斯✕伊瓜蘇 Buenos Aires✕Iguassu

早餐後搭乘客機飛往伊瓜蘇，抵達後將遊覽由275個瀑布組成的伊瓜蘇瀑布群，沿著河邊山間小路，漫步全程景區，接著進入水上棧橋，置身於氣勢磅礴的瀑布之前，享受天然絕妙景觀。您將會有機會同時遊覽上、下兩條棧道：上棧道是一條長800公尺的小徑，可從上俯瞰雄偉的瀑布；下棧道長1600公尺，遊覽瀑布底部，感受澎湃的水流。今晚一邊享用巴西餐，一邊欣賞傳統拉丁歌舞表演。 (早/晚餐)

酒店: Viale Cataratas Hotel 或同級
Transfer to the airport this morning for the flight to Iguassu. Upon arrival in Iguassu, you will transfer directly to Iguassu's Argentina Falls National Park Center. From here, you will take either the train to the falls station or walk a charming foot path which will take you to two trails: The Upper and Lower Walk. You will have a chance to explore each trail. The Upper Walk consists of 800 meters of gangways stretched high above the ground. Along this circuit, you can watch the water falling from the top of the falls and enjoy its magnificence from an elevated viewpoint. The Lower Walk is a 1,600 meter gangway that offers views from the foot of the falls. You will have an amazing day in this natural paradise. Later, this evening, you will discover the traditional music and dances of Latin America and sample a variety of typical Brazilian and international dishes at a Dinner Show. (B/D)



伊瓜蘇瀑布
Iguassu Falls

11 里約熱內盧 原居地 Rio de Janeiro Home City

早餐後繼續市內觀光，前往里約下城區，遊覽以歷史紀念碑著名的拉帕區、主教座堂及薩普卡伊侯爵森巴場，及外觀世界最大的足球場—馬拉卡納運動場，在伊帕內馬，您有自由時間購物；傍晚，於指定時間送往機場返回原居地。(早/午餐)

Today we have planned another city tour to take you around to see more of the city's marvelous sights including Downtown Rio, the Lapa district, The Sambadrome and Maracana Stadium. There will also be time for shopping today in the district of Ipanema. In the evening, we head to the airport so you can check in for your departure flight. (B/L)



拉帕區
The Lapa District



耶穌基督石像
Christ the Redeemer Statue

12 原居地 Home City

是日抵達原居地。
Today you safely arrive your home city.

9 伊瓜蘇 里約熱內盧，巴西 Iguassu Rio de Janeiro, Brazil

早餐後繼續感受令人震撼的伊瓜蘇瀑布，跨過位于巴西一邊的瀑布踏足瀑布國家公園，于小徑上深入充滿各種植物的世外桃源！遊覽完畢後到機場乘客機前往熱情的巴西里約熱內盧。(早/晚餐)

酒店: Hotel de Sal Luna Salada 或同級

Today we will enjoy more of the splendor and beauty of the Iguassu Falls. You have the chance to enjoy the falls from a different perspective, this time from the Brazilian side, with a visit to The Brazilian Falls National Park. Marvel at unique views of the falls, walk the footpaths through lush tropical vegetation and take in the beauty of this natural wonder. Then we head to the airport for the flight to Rio de Janeiro. Upon arrival in Rio, we will head to the hotel for check in. (B/D)



糖麵包山
Sugar Loaf Mountain

10 里約熱內盧 Rio de Janeiro

早餐後盡情享受南美洲最美麗的城市之一！乘坐纜車登上糖麵包山，遠眺著名的科帕卡瓦納海灘、瓜納巴拉灣及聖塔告魯斯區，午餐享用巴西菜餚，之後乘車登上耶穌山—耶穌基督石像高高的聳立於山頂，面向浩瀚的大西洋，平靜而安詳地注視著遊人，祂彷彿是天造地設的來安慰世人的煩惱。(早/午餐)

酒店: Mirasol Copacabana Hotel 或同級

Today we have the full day to discover all the main sights of one of South America's most beautiful cities, Rio de Janeiro. The highlights of today's tour are the spectacular ride by cable car to the top of Sugar Loaf Mountain for impressive views and the trip up to the top of Corcovado Mountain by a cogwheel train for photos of the iconic Christ the Redeemer statue. For lunch today, we have arranged a Brazilian famous dish. (B/L)